What We Offer?

服務範圍

Non-Invasive Cardiac Examination 非介入性心臟檢查

Ambulatory Blood Pressure Monitoring 攜帶式血壓測試 Tilt Table Test 傾斜床測驗 Resting ECG 靜態心電圖 24-hour Holter Monitoring 24小時心電圖檢查 Cardiac Event Monitoring 心臟事件記錄器 Echocardiogram 心臟超聲波檢查 CT Angiogram 冠狀動脈電腦斷層造影

Interventional Treatment of Arrhythmia 針對心律不正的介入治療服務

Electrophysiological Studies 電生理檢查 Catheter Ablation 導管射頻消融術 Pacemaker/Cardioverter Defibrillator Implantation 心臟起搏器/心臟去纖顫器植入術 Pulsed Field Ablation (PFA) 脈衝場消融術

Interventional Treatment of Cardiovascular Diseases針對心血管疾病的介入治療服務

Cardiac Catheterization and Coronary Angiogram 心導管及冠狀動脈血管造影檢查 Balloon Angioplasty 球囊冠狀動脈成形術 (「通波仔」)

Minimally Invasive Surgeries
微創心臟手術

MitraClip Therapy for Mitral Valve Regurgitation 針對治療二尖瓣倒流的MitraClip治療 Transcatheter Aortic Valve Implantation (TAVI) for Treatment of Aortic Valve Stenosis 針對治療三尖瓣倒流的導管主動脈瓣植入術

- Open-Heart Surgeries 開胸心臟手術
- Cardiac Rehabilitation 心臟復康計劃

How We Support You 盡心為您



Prompt Response to Symptoms: Rapid Access Chest Pain Clinic quickly identifies the causes of chest pain, seizing the critical golden hour for heart treatment and improving the success rate of interventions.

迅速應對症狀:特設心胸痛急診中心即時找出胸口 痛病因,把握救心黃金時間,提高救治成功率。



Risk Assessment: Our team provide various cardiac health assessments to identify your risk factors and understand your heart health.

準確評估風險: 我們的團隊提供各種心臟健康評估 · 以識別您的風險因素並了解您的心臟健康狀況。



Early Diagnosis: Our Cardiopulmonary Laboratory is equipped for early diagnosis, allowing us to detect issues promptly.

早期診斷: 我們的心肺科檢驗部配備有助於早期診斷的設備, 讓我們能夠及時發現問題。



Life-Saving Intervention: We provide angiogram packages and percutaneous coronary intervention packages to treat urgent heart conditions.

處理緊急病況: 我們提供血管造影套餐和經皮冠狀動脈介入治療套餐,以治療緊急心臟病情。



Timely Surgical Interventions: We provide a variety of complex surgeries, including closure for congenital heart defects in children, heart valve repairs or replacements for adults

及時手術介入: 我們提供多種複雜手術,包括兒童 先天性心臟缺陷的封閉手術,以及成人的心臟瓣 膜修復或置換手術。

Where Are We? 聯絡我們



1/F, Hong Kong Adventist Hospital - Stubbs Road 40 Stubbs Road, Hong Kong 司徒拔道40 號香港港安醫院-司徒拔道一樓



L24





3651 8808

2835 0578

24小時急診服務 3651 8991

Contact Us Today to Schedule a Consultation! 立即聯繫我們以安排諮詢!

Adventist 港 Health 安

Hong Kong Adventist Hospital・Stubbs Road 香港港京縣院・司徒拔道





Caring With Heart, Guarding Every Heart 以心照顧,守護每一顆心

香港心臟中心

Extending the Healing Ministry of Christ 延續基督的醫治大能

When Did We Begin? 歷史悠久

Over 35 Years of Clinical Excellence in Cardiology

超過35年的心臟科臨床卓越

Established in 1985. the Hong Kong Heart Center is the first dedicated cardiology facility in Hong Kong set up by a private hospital. 香港心臟中心成立於1985年, 是香港第一家由私家醫院 設立的心臟專科中心。

Who Are We? 出類拔萃

The Hong Kong Heart Center is led by a team of experienced cardiologists, supported by general practitioners and emergency medicine specialists. Together, we collaborate to deliver timely and accurate assessments, diagnoses, and treatment services to our patients.

香港心臟中心由經驗豐富的心臟科專家領導,並有 全科醫牛和急診科專科醫牛支持。 我們共同合作, 為患者提供及時準確的評估、診斷和治療服務。

Why Choose Us? 信心之選

Pioneering Services

走在前沿

We are the FIRST private hospital in Hong Kong to provide: 我們是香港首家提供以下服務的私家醫院:



Pedicatric Interventional Cardiology Treatment and Heart Surgery

兒童介入心臟病治療和心臟手術



Transcatheter Aortic Valve Implantation (TAVI)

經導管主動脈瓣植入術(TAVI)



MitraClip Therapy MitraClip 治療



Transcathetercaval Valve Implantation

經導管下腔靜脈瓣植入術

One-Stop Cardiac Services

一站式心臟服務

At the Hong Kong Heart Center, we offer a comprehensive range of cardiac services all in one place. From initial assessments to advanced treatments and rehabilitation. our integrated approach ensures you receive complete care tailored to your needs.

香港心臟中心提供全面的心臟服務,所有服務集中在一 個地方。從初步評估到先進的治療和康復,確保您獲得 針對您需求的全面護理。



Customized Treatment Plans

定制的治療計劃



Thorough Evaluations and Diagnostics

徹底的評估和診斷



Ongoing Support and Rehabilitation

持續的支持和康復